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Bilance rady m�sta Volary
Vážení ob�ané a milí �tená�i, 

p�inášíme Vám bilanci práce Rady m�sta 
Volary za práv� uplynulé období od lis-
topadu 2008 do �íjna 2009. Od voleb na 
podzim 2006 Rada m�sta stále pracuje 
ve složení: starostka Martina Pospíšilová 
(nez.), místostarosta Ing. Robert Pro�ka 
(�SSD – nez.), �lenové Ing. Miroslav 
�ežábek (ODS), Roman Kozák (nez.) 
a Jan Záme�ník (ODS). Pod�kování za 
práci p�i rozvoji Volar pat�í také �len�m 
a �lenkám m�stského zastupitelstva, 
m�stským organizacím, m�stskému ú�a-
du, podnikatel�m, �len�m zájmových 
organizací i všem jednotlivc�m, kte�í 
p�ispívají ke zlepšení a obohacení života 
našeho m�sta. Prosíme o pochopení, že 
vzhledem k rozsahu tohoto materiálu 
jsou i miliónové investice �i práce trvající 
celé m�síce zmín�ny leckdy jen jednou 
v�tou. Obdobná stru�nost neumož�uje 
zachytit zde bohatý a pestrý život m�sta 
v detailním �i vy�erpávajícím popisu. 

Velké investi�ní akce
P�ipome�me, že lo�ská bilance byla 

završena výrazným úsp�chem v získání 
dotací, p�edevším z evropských fond�. 
Pro m�sto se v záv�ru lo�ského roku 
poda�ilo sehnat víc jak 20 milión� ko-
run navíc. Letošek byl tudíž ve znamení 
uskute�n�ní t�chto i dalších investi�ních 
zám�r�.

Celková obnova chodník� a vozovky 
byla provedena v ulici P�í�né a v další 

velké �ásti ulice �eská. Dosavadní 
parkovišt� v nich se do�kala zpevn�ní 
a nového zna�ení. Rekonstruována byla 
nejen m�stská komunikace do svahu 
k Cigánk�m, ale ve spolupráci s Lesy 
�R navíc i jejich �ást cesty na návrší 
u menhir�. Rekonstruováno a rozší�eno 
bylo rovn�ž ve�ejné osv�tlení v ulici �es-
ká. Celkem vyšla tato nejv�tší m�stská 
investi�ní akce tohoto roku na �� milión� 
korun, z �ehož 92,5 % hradila dotace.

U základní školy U nádraží bylo 
nákladem 4 milión� vybudováno nové 
sportovní h�išt� s um�lým povrchem. 
Má i b�žeckou dráhu, dosko�išt� a více-
ú�elové využití s n�kolika h�išti. H�išt� 
bylo slavnostn� otev�eno �. zá�í 2009. 
Škola vybavila své u�ebny novými lavi-
cemi a moderním vybavením v celkové 
�ástce 3 milión� korun. 

V mate�ské školce na Sídlišti Míru 
byla v lét� provedena vým�na všech 
oken a na podzim se zapo�alo ješt� 
i s kompletním zateplením budovy. 

M�stské lesy Volary dokázaly letos 
získat dotaci ve výši 3,3 milión� korun, 
z níž opravily lesní komunikaci okolo 
Jedlové hory. Další dotaci 200 tisíc ko-
run na lesní techniku použily M�stské 
lesy Volary k po�ízení vyžína�e trávy, 
který je využíván i pro pot�eby m�sta.  
Ski klub Volary dokon�il vodní nádrž 
a instalaci zasn�žování lyža�ského 
vleku na �eských Žlebech, na níž lo-
ni p�isp�ním prachatického poslance 

Ing. J. Bauera získal ze státního rozpo�tu 
dotaci � milión korun.

V areálu plaveckého bazénu byla 
letos zbudována dv� nová sportovišt�. 
Tenisový kurt s um�lým povrchem byl 
p�edán ve�ejnosti k užívání 6. kv�tna. 
D�tské h�išt� s proléza�kou ve tvaru 
velké d�ev�né lod�, houpadly, prova-
zovou pyramidou a dopravním okruhem 
za�alo sloužit ve�ejnosti �2. srpna.

Další akcí, na niž m�sto díky pracha-
tickému poslanci Ing. J. Bauerovi získalo 
ze státního rozpo�tu dotaci �,9 miliónu 
korun, je projekt tzv. Nám�stí�ka p�ed 
základní um�leckou školou. Vybydle-
ný a zdemolovaný d�m �p. 3 byl stržen 
a na jeho míst� vzniká nové esteticky 
upravené klidové místo.

Revitaliza�ní zám�ry
Rada m�sta pracuje na p�em�n� 

a revitalizaci t�í velkých �ástí m�sta: 
nám�stí, sídlišt� a bývalých kasáren. 
Zastupitelstvu byla p�edstavena prvotní 
studie prom�ny nám�stí, na níž se bude 
dále pracovat. Studie zahrnuje mimo 
jiné protažení p�ší �ásti nám�stí až ke 
schodišti kostela, p�em�nu centrální 
asfaltové plochy v dlážd�ní, úpravu 
parkovacích míst, kruhový objezd v k�i-
žovatce nad kostelem atd. 

Rada m�sta dále nechala zpracovat 
i studii revitalizace Sídlišt� Míru, které 
prochází nep�ehlédnutelnou prom�nou 
fasád panelových dom�. Studie se 
zam��uje na �ešení chodník�, osv�tlení, 
p�íst�ešk� na odpadové nádoby, ale i na 
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d�tská h�išt� a prostor pro volno�asové 
aktivity senior�.

Rada m�sta provedla revizi vyhra-
zených parkovacích míst pro zdravotn� 
postižené ob�any a sjednotila zp�sob je-
jich p�id�lování. Rada m�sta zadala zpra-
cování koncepce dopravního zna�ení. 
Anketa na téma �ešení dopravní situace 
ve m�st� nenašla mezi ob�any odezvu.

Zp�es�uje se také využití bývalých 
kasáren. Vedení m�sta se díky vst�ícnosti 
M�stských les� Volary poda�ilo letos vy-
�ešit dlouholetý zapeklitý problém, jímž 
byly ruiny bývalých ubikací. Celkem 
sedm ubikací bylo strženo, �ímž p�estaly 
hyzdit a ohrožovat okolí. Pracuje se na 
zám�ru p�em�nit poslední stojící objekt 
na parkovací d�m. Starostka m�sta v �íj-
nu pod�kovala pracovník�m M�stských 
les� za práci, díky níž m�sto ušet�ilo na 
bouracích a odklízecích pracích tak�ka 
2,5 miliónu korun.

K zamýšlené rekonstrukci ulic 
Tovární / �ást Bud�jovické se vyjád�ili 
jejich obyvatelé peticí za obousm�rný 
provoz a rada m�sta rozhodla zpracovat 
projekt v tomto duchu. Se žádostí o úpra-
vu par�íku p�ed domem se na vedení 
m�sta obrátili obyvatelé domu �p. 266 
na Sídlišti Míru.

Propagace m�sta a kultura
Letošní rok se nesl ve znamení výro�í 

650 let od první písemné zmínky o Vo-
larech; tou je zápis, že v roce �359 byl 
�lenem prachatické m�stské rady jistý 
Ond�ej z Volar. Proto se na srpnových 
slavnostech uskute�nilo setkání volar-
ských Ond�ej�. Víc než kdykoliv p�edtím 
byla letos rozší�ena nabídka volarských 
suvenýr� a propaga�ních p�edm�t�. Ke 

stále oblíben�jší Volarské zlaté p�ibyla 
letos v lét� tri�ka s motivem Volar, 
historické pohlednice, odznaky, tašky 
a gra	 cké listy. Velký zájem je o origi-
nální kalendá� na rok 20�0 s volarskými 
motivy a programem akcí na p�íští rok. 
�ada propaga�ních infoleták� byla 
rozší�ena o k�ížovou cestu a volarskou 
roubenou architekturu. Fotokniha Vo-
larské letokruhy byla vydána v nákladu 
650 �íslovaných výtisk�.   

M�sto Volary má od letoška i nové 
webové stránky modern�jšího vzhledu 
(www.mestovolary.cz), jejichž aktuali-
zaci má na starosti Jana Frejková. 
Informa�ní panel p�ed radnicí upozor-
�uje na zajímavá místa Volar a Volarska 
ve t�ech jazycích a to hlasem televiz-
ního moderátora Alexandra Hemaly; 
panel byl v turistické sezón� v nep�etr-
žité permanenci. 

Po dobu p�edsednictví naší republiky 
Evropské unii byla na naší radnici 
vedle volarského praporu vyv�šena 
rovn�ž vlajka EU. V dubnu navštívila 

M�stské lesy Volary exkurze z �ínského 
m�sta Chang-Chung, která byla p�ijata 
i starostkou m�sta. Delegaci tohoto 
sedmimiliónového m�sta vedli tamní 
zástupce starosty, �editel les�, �editel 
odboru turistiky a �editel odboru 
ochrany p�írody, p�i�emž krom� Volar 
navštívili už jen Prahu a Karlovy Vary. 
V �ervenci navštívila volarskou rad-
nici delegace japonských reprezentant� 
v karate. Vedení m�sta navštívilo part-
nerské m�sto Wallern an der Trattnach. 
Na bowlingu v hotelu Sport se v dubnu 
uskute�nilo první spole�enské setkání 
�len� a �lenek m�stského zastupitelstva.

V prosinci vyprodal sál volarského 
kina zp�vák Jakub Smolík, jehož dopro-
vodil i d�tský p�vecký sbor volarské 
ZUŠ, v �ervenci pak se svým zábavným 
po�adem herec Miroslav Donutil. V �erv-
nu zavítal do naší knihovny spisovatel 
Michal Viewegh v doprovodu kolony 
autoveterán�. V �ervenci se na loukách 
v Mlýnské ulici konal první ro�ník 

sout�že Volarský seká� v tradi�ním 
se�ení kosou, která vzbudila pozoruhod-
ný mediální ohlas. Volarské slavnosti 
d�eva letos poctili svou návšt�vou sená-
tor Ing. Tomáš Jirsa a starosta Prachatic 
Ing. Jan Bauer, ozdobou slavností byl 
koncert rockera Aleše Brichty. V rámci 
kampan� p�ed parlamentními volbami, 
které se posléze nekonaly, navštívil 
m�sto poslanec �SSD Vít�zslav Jandák.

Volarské slavnosti d�eva byly letos 
koncipovány jako t�ídenní, když jejich 
program byl rozší�en o páte�ní ve�er 
s promítáním a sout�ží v kou�ení dout-
ník�. Sponzo�i slavností byli nejšt�d�ejší 
v jejich historii a p�inesli m�stu víc 
jak 200 tisíc korun. Bohatý program 
slavností tak p�išel m�stskou pokladnu 
na pouhých 50 tisíc korun. 

V dubnu navštívila volarskou radnici 
paní Hedwig Wipf z nadace Stiftung 
Heimatkreis Prachatitz, aby starostce 
m�sta Martin� Pospíšilové p�edala 	 -
nan�ní dar coby pod�kování a p�ísp�vek 
na další obnovu k�ížové cesty. Loni 
opravené dv� kapli�ky u Cudrovic 
se letos v �ervnu do�kaly vysv�cení 
ThDr. Albertem-Peterem Rethmannem 
a Otcem Jind�ichem. V záv�ru léta byla 
m�stem opravena výklenková kapli�ka 
v aleji pod zahrádká�skou kolonií. 
V rámci rekonstrukcí ulic �eské a P�í�né 
a rovn�ž u nového parkovišt� na Sídlišti 
Míru prob�hl p�i zahájení prací v obou 
lokalitách archeologický pr�zkum.

V srpnu za�ala postupná modernizace 
spole�enského sálu radnice. P�ebudován 
je barový pult a jeho zázemí, jevišt� do-
stalo vyvýšené pódium, st�ny sálu jsou 
barevn� vymalovány. Následovat bude 
nová sv�telná rampa, ozvu�ení a opona, 
v budoucnu i nový tane�ní parket.

Bezpe�nost  
Policie �R ve Volarech využívá 

kamerového systému, který po�ídilo 
vedení m�sta a který pokrývá centrum 
Volar. Záb�ry kamer jsou živ� p�enášeny 
p�ímo na pracovišt� obvodního odd�lení 
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policie. Velitel volarského odd�lení Poli-
cie �R kpt. Pavel Bártík na podzimním 
zasedání zastupitelstva m�sta uvedl, že 
Volary mají jednu z nejnižších úrovní 
kriminality v rámci kraje a naopak jednu 
z nejvyšších objasn�ností. Vedení m�sta 
p�esto nadále usiluje o snižování po�tu 
p�e�in� a p�ípad� narušování ve�ejného 
po�ádku. V dubnu se ve Volarech usku-
te�nilo spole�né jednání zástupc� složek 
okresního policejního velitelství se 
starosty Volar a okolních obcí. Ve m�st� 
funguje d�tský kroužek Šumavské po-
licejní akademie.

Nov� byl vydlážd�n chodník p�ed 
lékárnou, jehož stav hrozil úrazem. Byla 
osazena sv�tla nad semafor u knihovny, 
�ímž se zvýšila p�ehlednost p�echodu 
a bezpe�nost chodc�.  

Od lo�ského incidentu v hotelu Bobík 
je hotel uzav�en. M�sto nemá na jeho pro-
voz a stav žádný vliv, nebo
 se p�ed léty 
pozemku pod ním zbavilo. V �íjnu t. r. do-
šlo k exekuci na movitý majetek hotelu.

V �íjnu byl na silnici �. t�ídy v ulici 
Soumarská instalován druhý sv�telný 
semafor v okrese. Je osazen u p�echodu 
pro chodce, který využívají žáci základní 
školy a jehož okolí bylo rozší�eno a osa-
zeno zábradlím. Semafor je vybaven 
ovládacím tla�ítkem, osv�tlen a poslouží 
ke zvýšení bezpe�nosti chodc� v tom-
to frekventovaném míst�. Semafor je 
úsp�šným završením úsilí starostky 
M. Pospíšilové, která prosadila jeho 
z�ízení na silnici �. t�ídy coby výjimku.

Ekonomická krize
Stejn� jako 	 rmy, tak i samospráva 

m�sta se letos musela vyrovnávat s do-
pady sv�tové hospodá�ské krize, která 
v záv�ru lo�ského roku dorazila i do 
Volar a v jejímž d�sledku byl mimo jiné 
uzav�en provoz VDI. Cena vodného 
a sto�ného se letos p�esto nezm�nila; 
vedení samosprávy rozhodlo ponechat ji 
nadále na úrovni roku 2008. Nezvýšeny 
z�staly také poplatky za odpad i ostatní 
poplatky dle vyhlášek m�sta (za psy, 
ubytování apod.). Rada m�sta rovn�ž 
rozhodla nezvyšovat nájemné nebyto-
vých prostor o in� aci. Naproti tomu 
bude od p�íštího roku zvýšeno nájemné 
v bytech, které nebyly privatizovány 
a z�staly v majetku m�sta, a to na �ást-
ku 35,30 K�/m2. T�etí vlna privatizace 
m�stských byt� vyhlášená p�ed rokem 
probíhá úsp�šn�. M�sto tak napravuje 
ne zcela praktický stav, kdy jeden d�m 
má n�kolik vlastník�. Vedení m�sta letos 
napravilo dávné pochybení v��i spole-
�enstvím vlastník� bytových jednotek, 
k n�muž došlo v letech 2000–2002; 
zastupitelstvo již odsouhlasilo 	 nan�ní 
vyrovnání ve fondu oprav.

Rozhodnutím zastupitelstva m�sta 
zm�nil mikroregion Horní Vltava – 
Boubínsko, jehož jsou Volary �lenem, 
sv�j statut. Pro zvýšení akceschopnosti 
p�estal být tvo�en pouze m�sty a ob-
cemi; nov� se jeho �leny mohou stát 
i právnické osoby. 

Sb�rný dv�r v Mlýnské ulici za�al být 
od podzimu provozován m�stem, p�i�emž 
je otev�en p�t dní v týdnu a to i v sobotu. 
Je p�ipraven projekt na nový, rozší�ený 
a moderní sb�rný dv�r v téže lokalit�. 

Opravy a vzhled m�sta
Letošní rok znamenal výraznou 

prom�nu vn�jšího vzhledu Volar. Práv� 
letos bylo opraveno, zatepleno a nat�eno 
nejvíce dom� za uplynulá léta. Jak 

m�sto, tak bytová družstva, spole�enství 
vlastník� bytových jednotek i soukromí 
majitelé práv� letos prom�nili vzhled 
volarských ulic a panelových dom� 
v p�ehlídku barev. Zm�na tvá�e Volar 
k lepšímu, p�edevším na pr�jezdu m�s-
tem, je nep�ehlédnutelná.

Z oprav m�stského majetku upozor-
�ujeme p�edevším na tyto: zateplen byl 
oranžový panelový d�m �p. 274. Opra-
vena byla st�echa, výlohy a zelená fasáda 
domu �p. �36. Nový kabát v�etn� oken 
dostal bytový d�m �p. 305 u železni�-
ního p�ejezdu. Dolní �ást nám�stí pro-
svítila ko�aková fasáda domu �p. �34. 
N�kolika odstíny žluté se rozzá�il d�m 
�p. 500. Nová okna a dve�e dostal by-
tový d�m �p. 38� vedle Chaty.

Na Sídlišti Míru p�ed �p. 280 – 28� 
vzniklo za peníze m�sta podél silnice 
9 nových parkovacích míst. 

Opravena byla fasáda na budov� 
knihovny v�etn� zadního traktu; vynik-
lo tak podloubí u radnice s dlážd�ním 
a výraznými žlutými oblouky. Zdravot-
ní st�edisko dostalo nová okna. V Dom� 
služeb došlo k vým�n� vstupních 
a venkovních dve�í. Na dvo�e muzea byl 
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postaven d�ev�ný p�íst�ešek pro venkov-
ní exponáty. Kolumbárium na h�bitov� 
bylo rozší�eno, �ímž p�ibylo dalších 
30 nových schránek na urny s popelem 
zesnulých.

Technické služby m�sta Volary letos 
provedly rozsáhlou obnovu ve�ejného 
osv�tlení: nová sv�tla p�ibyla mezi rad-
nicí a knihovnou i v Mlyná�ovické ulici, 
nové stožáry byly osazeny podél potoka 
v ulici K. V. Raise. Nový kabel p�ibyl 
u staré pošty a další úsek nového ka-
belu zlepšil stav osv�tlení ve Finských 
domcích. V záv�ru �íjna za�ala výstavba 
nových osv�tlovacích stožár� podél ale-
je v Bud�jovické ulici.

Technické služby dále vyrobily 
a osadily �2 lavi�ek na Starém M�st� 
a 2 lavi�ky u k�ížové cesty. Opravily 
dvoje schody a to u �p. 269 na Sídlišti 
Míru a na Rafand�, vym�nily oplocení 
kolem h�išt� v horní �ásti Sídlišt� Míru, 
opravily �ást chodníku v Lu�ní ulici 
a jejich zam�stnanci se podíleli na likvi-
daci zchátralých objekt� v bývalých 
kasárnách. Vedle toho Technické služby 
Volary celoro�n� na slušné úrovni 
zvládaly odklízení sn�hu, se�ení trávy 
a �išt�ní chodník�, ulic a ve�ejných pro-
stranství. Trvalou a jak se zdá nekon�ící 
sou�ástí pracovní nápln� technických 
služeb je v��ný úklid a opravy kontej-
ner�, výv�sních sk�ín�k, dopravních 
zna�ek, kryt� sloup� ve�ejného osv�tlení, 
oplocení atd.

M�sto odstranilo škody po povodni, 
která letos poškodila cestu a náves 
v Krej�ovicích. Ve spolupráci s ob�any 
m�sto obnovilo d�tské pískovišt� ve 
vnitrobloku Terezín, o které se jeho oby-
vatelé sami starají.  

V záv�ru �íjna zapo�alo �editelství 
silnic a dálnic �eské Bud�jovice s další 
etapou frézování a kladení nového asfal-
tového povrchu na silnici �. t�ídy od 
vrátnice JDZ k Mlýn�m.

Školství, sdružení a spolky
Zápis d�tí do prvních t�íd ZŠ byl 

rozší�en na t�i dny, p�i�emž rodi�e si mo-
hou zvolit, u jakého pedagoga jejich dít� 
zápis absolvuje. Školní jídelna využívá 
p�i evidenci ob�d� a strávník� �ipy. 
V b�eznu prob�hla ve�ejná debata jako 
sou�ást diskuse o spojení obou stup�� zá-
kladní školy do budovy U nádraží. Je hotov 
projekt na zateplení celé budovy školy.

Základní um�lecká škola Volary se 
v rámci výstavby tzv. Nám�stí�ka do�ká 

zkrášlení prostranství p�ed školou. ZUŠ 
Volary i letos funguje jako pilotní škola 
a její �editel Vít Pavlík se stal poradcem 
Ministerstva školství �R. ZUŠ nov� u�í 
hudební a výtvarné výchov� zdarma i na 
t�i desítky žák� mate�ské školky. 

�lenové volarského sboru dobrovol-
ných hasi�� celoro�n� odvád�li náro�nou 
a odpov�dnou práci p�i záchran� život� 
a majetk� našich spoluob�an�. V �íjnu 
uskute�nili v prostoru volarského autobu-
sového nádraží velké tématické cvi�ení 
pro okolní hasi�ské sbory a složky integ-
rovaného záchranného systému.

Rada m�sta rozhodla usnadnit p�ístup 
k internetu v m�stské knihovn�, který je 
tak od února pro všechny zájemce zdar-
ma. M�sto ve spolupráci s organizací 
Atavena uspo�ádalo o prázdninách po�í-
ta�ový kurs pro seniory. V lednu prob�hlo 
tradi�ní setkání vedení m�sta se seniory, 
v dubnu pak obdobné setkání starostky 
a místostarosty se �leny místního sdru-
žení svazu zdravotn� postižených. 

Rada m�sta zaplatila plot kolem 
meteorologické stanice v Tolarov� 
ulici, jejíž data jsou zobrazována na 
www.volary-pocasi.cz. Nový informa�ní 
portál zam��ený na Volarsko provozuje 
sdružení U nás a najdete jej na adrese 
www.volary.eu; zde je m. j. možno 
shlédnout i volarské p�ísp�vky z vysílá-
ní kabelové televize JVP.

   
Finance a majetek

Na rozdíl od d�ív�jších let m�sto letos 
dokázalo získat významné pozemky, 
které bude možno v budoucnu výhodn� 
využít. Jedná se o pozemky u staré pily 
a naproti Terezínu. Došlo k prodeji 
bývalé hospody v Mlyná�ovicích a drob-
ných lesních pozemk� v obo�e u Milešic, 
které nebyly historickým majetkem 
m�sta a jejichž obhospoda�ování nebylo 
rentabilní. Od ministerstva vnitra m�sto 
koupilo chatu na Soumarském Most�, 
která je obklopena m�stskými pozemky.

M�sto se ani letos nijak nezadlužilo. 
Vyplatilo se spojení m�stských ú�t�, kdy 

m�sto na lepším úro�ení vyd�lalo jen 
v roce 2008 více jak p�l miliónu korun. 
Ve srovnání s minulostí se m�stu da�í 
získávat menší dotace; po�et dotací v �á-
dech statisíc� �i desetitisíc� korun 
výrazn� vzrostl. D�sledn�jším p�ístupem 
k neplati��m a dlužník�m se rad� m�sta 
da�í snižovat pohledávky m�sta. V do-
mech �p. 5 a �45 byl odhalen nelegální 
odb�r elekt�iny. 

M�stský ú�ad z�ídil za�átkem roku 
v p�ízemí novou recepci spojenou s po-
datelnou a pokladnou, p�i�emž uskute�nil 
i p�esun n�kterých kancelá�í. Nejvyuží-
van�jší odbory m�stského ú�adu jsou 
nadále otev�eny pro ve�ejnost jeden-
krát v m�síci i b�hem soboty. Na odboru 
životního prost�edí ukon�ila pracovní 
pom�r Ing. Stanislava Kubešová, kterou 
od �íjna nahradil Stanislav Kadl�ík. 
Na sociálním odboru nastoupila Šárka 
Kožková náhradou za Annu Krausovou, 
která odchází do penze. Došlo i k men-
ším p�esun�m v rámci pracovní nápln� 
n�kterých ú�edník�. Od kv�tna se m�sto 
ze zákona stalo plátcem DPH. 

Letos na ja�e m�sto ukon�ilo splácení 
leasingu kotelny základní školy, což 
umožnilo snížit cenu tepla z této kotelny 
z 870 na 650 korun za � GJ.

Vedení m�stské samosprávy inicio-
valo sbírku pro obyvatele Prachaticka, 
kte�í byli postiženi letošní povodní. 
Sbírka vynesla 66 044 K�, které byly 
rozd�leny do Strunkovic nad Blanicí, 
Husince a Bohunic.

M�sto letos zam�stnávalo celkem 
6 ob�an� v rámci ve�ejn� prosp�šných 
prací, jejichž mzdu hradí ú�ad práce. 
Jedná se o provoz sb�rného dvora, úpra-
vu lyža�ských stop a odklízecí práce. 

M�sto se nadále pr�b�žn� uchází 
o p�id�lení dotací na zásadní investi�ní 
akce, pro n�ž má p�ipravené projekty: 
d�m pro seniory, rekonstrukce plavec-
kého bazénu. Projekty, které teprve 
získávají svoji podobu (revitalizace 
nám�stí a sídlišt�), budou vzhledem ke 
svému rozsahu rovn�ž vyžadovat 	 nan-
cování z dotací a výstavbu po etapách. 
Novými letošními projekty, pro které 
jsme podali žádost o dotaci, je za-
teplení školní budovy U nádraží za cca 
�7 milión� korun a nový sb�rný dv�r 
v Mlýnské ulici za �0 milión� korun.

Za Radu m�sta Volary p�ipravili 
Jan Záme�ník a Roman Kozák
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